

Ref: 812/02/02/1/1514469

02/11/2015

تعميم رقم (3) لسنة 2015: إلزامية فصل المواد القابلة لإعادة التدوير عن النفايات المنتجة من مراكز التسوق بإمارة دبي

CIRCULAR No. (3/2015): MANDATORY SEGREGATION OF RECYCLABLE MATERIALS FROM MUNICIPAL SOLID WASTE GENERATED FROM SHOPPING MALLS IN DUBAI
صادر بتاريخ : 1 نوفمبر 2015 Issued: 1ST of November 2015

In order to promote recycling and maintain the sustainability, safety and efficiency of waste management standards in the Emirate of Dubai, Dubai Municipality – Waste Management Department hereby instructs all shopping malls and centers to segregate or separate on site or at source all recyclable materials from wastes destined for disposal.

Technical Guidelines No. (7) Mandatory Waste Segregation shall serve as the legal and technical foundation of this circular. **This rule shall be implemented from 1st January 2016.**

Please be advised that failure to comply with this Circular may result in various legal and administrative sanctions.

For further information and details you may contact Technical Support and Studies Section at 04-6066248 and 04-6066256 Fax no. 04-2225659.

You may send email to: sitalaguit@dm.gov.ae or hhamadi@dm.gov.ae.

في إطار حرص إدارة النفايات بلدية دبي على تحفيز برامج إعادة التدوير وضمان بيئة نظيفة ومستدامة بإمارة دبي، تهيب إدارة النفايات بجميع المعنيين بالجهات المذكورة أعلاه بضرورة الالتزام التام بتطبيق كافة معايير فصل المواد القابلة لإعادة التدوير في مواقعها ومصادر إنتاجها.

يعتبر الإرشاد الفني رقم (7) هو المرجع القانوني والفني الخاص بالإلزامية فصل النفايات بإمارة دبي. وسيتم تطبيق كافة بنوده على جميع الجهات بدءاً من تاريخ 2016/1/1.

يرجى العلم بأن عدم التقيد بالتوجيهات الواردة في هذا التعميم، قد يؤدي إلى فرض عقوبات وإجراءات قانونية وإدارية مختلفة.

للمزيد من المعلومات أو الاستفسارات، يمكنكم التواصل مع إدارة النفايات على القنوات التالية:

هاتف : 04-6066248، 04-6066256.

فاكس : 04-2225659. البريد الإلكتروني :

sitalaguit@dm.gov.ae أو hhamadi@dm.gov.ae

Eng. Abdulmajeed Abdulaziz Saifaie

Director, Waste Management Department

Dubai Municipality



بلدية دبي